
  
 

 

Proposition om skogsförvaltningsavtal 
Styrelsen föreslår på stämman 2024-02-26 (dagordningens § 19) att avtal tecknas enligt 

förslag nedan. 

Avtal om skogsförvaltning 
Hittills har "våra" skogar vid Sidländet förvaltats av Mariestadskretsen med ett muntligt avtal.  

Styrelsen föreslår nu att ett skriftligt avtal med tre års avtalstid tecknas med Svenska 

Naturskyddsföreningen om tillsyn och förvaltning av skogen.  

På årsstämman kommer planer att redovisas, för hur skogen ska användas i kretsens arbete 

med skogsskötsel och skogsutbildning samt inventeringsarbete.  

Stämman föreslås att godkänna avtalstiden och ge nya styrelsen i uppdrag att slutförhandla 

avtalstexten. 

 

https://mariestad.naturskyddsforeningen.se/grupper/skogsbruksgruppen/hitta-till-vara-skogar/

